
Käloms VVO 2015-08-23

Styrelsemöte i fikarummet slakteriet.

Närvarande. Torsten, Carl-Göran, Leif, Stig, Toivo och Gösta.

1. Ordf. Carl-Göran öppnade mötet och hälsade välkommen.
2. Upprättad dagordning godkändes.
3. Sekreterare, Gösta.
4. Justeringsman, Stig.
5. Rapport från Offerdals licensområde älgmöte.
6. Björnjakt pågår inom licensområdet bl.a. inom Kälom, ingen björn har 

skjutits.
7. Inför årets älgjakt:

 Nya jägare: Simon Bylander, Mikael Olsson och Markus Månsson 
godkändes av styrelsen.

 Nygamla pass: Meflovägen, Victorudden och Lomtjärn.
 Inför jaktlagstävlingen i älgbaneskytte. Trampare: Janne, Leif och   

Carl-Göran och Torsten som även ansvarar för fikat.
 Hygienrutiner vid passning, flåning och kötthantering, begränsat antal 

vid styckning. Handskar m.m. skall inköpas, Gösta ansvarar.
 Älgdragare och släpvagn skall servas, Gösta ansvarar.
 Jaktlagsmiddag, Någon cateringfirma anlitas, Stig undersöker.
 Affischering. Stig ansvarar.
 Tipsrunda. Stig ansvarar.
 En uppdatering av tillgänglig jaktmark skall göras. Torsten, Carl-

Göran och Gunnar ansvarar.
8. Övriga frågor. Mötet diskuterade huruvida Käloms VVO skall fortsätta att  

vara medlem i Svenska Jägarförbundet. Mötet beslöt att ett fortsatt 
medlemskap är att föredra (försäkringsfrågor bl.a.).

9.  Mötet avslutas.

    

      Sekreterare  Gösta Persson Justeringsman  Stig Nilsson.


